
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld – Rondvraag

Aanwezigen
Raadsleden/burgerleden: De heer A.K. Schoenmaker (DSW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (VVD), J. 
Puper (PvdA), H.A. Jansen (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), J.N. de la 
Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSW), J.W. Mones – Kassies (GB) en R. Masselink – Den Hollander (VVD)
Collegeleden: wethouder K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: Geen
Externen: Geen

Afwezigen (m.k.)
De heer K. Molenkamp (DSW)

Voorzitter: De heer M. van de Kasteelen
Griffier: De heer J. Tuin

1. Rondvraag
Onderwerp:
Plaatsing versnellingsmeters en gaswinning Vinkega – CDA 
Conclusie voorzitter:

- Fracties worden uitgenodigd om een agendavoorstel in te dienen bij de agendacommissie op het 
moment dat zij vinden dat dit onderwerp zich zou lenen voor een breder debat dan deze rondvraag 
toelaat.

Toezeggingen:
Geen
Aantekeningen:

- De heer van der Weyde geeft aan dat gezien de relevantie en actualiteit van het onderwerp van zijn 
rondvraag hij deze, ongeacht het late tijdstip, toch wil stellen. 

- Verder verzoekt hij de leden van het presidium om de huidige systematiek m.b.t. de rondvraag, 
waarbij er maximaal twee rondvragen mondeling gesteld mogen worden en de rest schriftelijke 
wordt afgedaan, te heroverwegen. 

- In antwoord op de rondvraag van de heer Van der Weyde geeft wethouder Smidt aan dat de 
Mijnbouwwet de gaswinner het recht geeft en de gemeente geen direct sturingsmogelijkheden 
heeft als het gaat om het beïnvloeden van de mate van gaswinning en de daarmee samenhangende 
bodemdaling. Het geven van een advies is het enige wat mogelijk is. Verder geeft de wethouder aan 
dat juridische procedures weliswaar het nodige geld kosten, maar voor de gemeente positieve 
resultaten (in het licht van het bovenstaande) uitblijven. De wet zal op landelijk niveau aangepast 
moeten worden.

- Voor wat betreft het plaatsen van de versnellingsmeters geeft wethouder Smidt aan dat het KNMI 
aangeeft waar deze aan moeten voldoen. Vermillion zal de meters plaatsen op grond van die 
normen. De verwachting is dat vóór het eind van het jaar tot plaatsing overgegaan zal worden, 
waarbij de wethouder benadrukt dat dit afhankelijk is van de inzet van Vermillion en de capaciteit 
van het KNMI. 

2. Rondvraag
Onderwerp:
Voortgang beleid duurzaamheid - PW 
Conclusie voorzitter:
De rondvraag zal schriftelijk beantwoord worden. 
Toezeggingen:
Geen



Aantekeningen:
De fractie van PW geeft aan de rondvraag niet meer te willen stellen gezien het late tijdstip. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 6 oktober 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


